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Prezydent Miasta Wloclaw-ek

INTERPELACJA

W zwi4zku z ,,lekcewa24cym" podejdciem do moich kilkukotnych inteqpelacji w
sprawie zagospodarowania pomieszczeri po bylej filii biblioteki miejskiej, znajdui4cej sig

wczednie przy ul. Sw. Antoniego 44 upnejmie proszE pana prezydenta o przekazanie mi
informacji o dzialaniach jakie podi4l pan od pocz4tku swojej kadencji w zakresie

zagospodarowania tych pomieszczeh onz efektach tych dzialan. Mimo kilkukotnych moich

interwencji oraz otrzyrnanych w imieniu Pana odpowiedzi, syh,racja w zakesie tego problemu

nie zmienila sig.
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